



Charles Gale, Department of Physics

Statement

I have been on staff at McGill since 1989, currently a Distinguished James McGill Professor of Physics. During those years, I have been part of many international, university, and departmental committees. I've served as the Physics Department Chair from 2005 to 2013. As professor and Chair, I aim to integrate sound principles of equity and diversity in every aspect of academic life while upholding McGill's tradition of research excellence. The upcoming years will be challenging for our institution and I believe that a strong Faculty of Science is a vital element of McGill's identity on the Quebec and international scene.

Charles Gale, département de physique

Déclaration

Je fais partie du personnel de McGill depuis 1989 et je suis actuellement professeur distingué de physique James McGill. Au cours de ces années, j'ai fait partie de nombreux comités internationaux, universitaires et départementaux. J'ai également eu le privilège d'occuper le poste de directeur du département de physique de 2005 à 2013. En tant que professeur et directeur, je m'efforce d'intégrer les principes d'équité et de diversité dans tous les aspects de la vie universitaire, tout en maintenant la tradition d'excellence de McGill en matière de recherche. Les années à venir seront pleines de défis pour notre institution et je crois fermement qu'une Faculté des sciences forte est un élément essentiel de l'identité de McGill au Québec et sur la scène internationale.